



TRANSFORMING INDUSTRIAL BUSINESS THROUGH ARTIFICIAL INTELLIGENCE

HYDRA OS® is HYDRA International Co., Ltd.'s proprietary AI-powered business operating system, developed to integrate our global sales, procurement, engineering, logistics, finance, and corporate knowledge into one intelligent platform.

Built upon nearly 50 years of industrial experience since 1978, HYDRA OS® combines artificial intelligence with engineering expertise to support smarter sourcing, faster quotation preparation, supplier intelligence, project management, logistics optimization, financial analysis, and enterprise knowledge management.

Rather than replacing people, HYDRA OS® empowers our engineering, procurement, and sales teams with intelligent decision-support tools that improve operational efficiency, strengthen global supply chain management, and enhance customer service.

As HYDRA continues its digital transformation, HYDRA OS® serves as the foundation for the company's next generation of innovation, enabling faster decisions, higher productivity, and more competitive industrial solutions for customers worldwide.

以人工智慧推動工業營運創新

HYDRA OS® 為雍原有限公司自主研發的 AI 智慧營運平台，整合全球業務、採購、工程、物流、財務及企業知識管理，建立完整且智慧化的企業營運系統。

HYDRA OS® 建立於雍原自 1978 年創立以來近五十年的工業經驗之上，結合人工智慧與工程專業，協助公司提升全球採購效率、加速詢價與報價流程、建立供應商智慧管理、優化物流規劃、強化財務分析及企業知識管理。

HYDRA OS® 並非取代專業人員，而是透過 AI 技術協助業務、採購及工程團隊做出更快速、更準確的決策，持續提升全球供應鏈管理能力及客戶服務品質。

隨著公司持續推動數位轉型，HYDRA OS® 將成為雍原未來發展的重要核心平台，結合人工智慧與多年累積的產業知識，提供全球客戶更高效率、更具競爭力的工業製程解決方案。

CORE CAPABILITIES OF HYDRA OS® | 雍原 OS® 核心功能



AI PROCUREMENT INTELLIGENCE

- AI-assisted RFQ analysis
- Smart supplier identification
- Global sourcing intelligence



ENGINEERING KNOWLEDGE MANAGEMENT

- Technical product database
- Industrial application library
- Material specification management

工程知識管理

- 技術產品資料庫
- 工業應用知識庫
- 材料規範管理



COMMERCIAL EXCELLENCE

- AI quotation assistance
- Project management
- Customer relationship intelligence

商務營運

- AI 報價輔助
- 專案管理
- 客戶關係管理



SUPPLY CHAIN INTELLIGENCE

- Logistics optimization
- Import duty analysis
- Foreign exchange evaluation
- Supplier performance management

供應鏈智慧管理

- 國際物流最佳化
- 關稅分析
- 匯率風險評估
- 供應商績效管理



CORPORATE INTELLIGENCE

- Enterprise knowledge management
- Business analytics
- Executive decision support

企業智慧

- 企業知識管理
- 商業數據分析
- 經營決策支援



SECURE & RELIABLE

- Data security
- Access control
- System reliability
- Compliance ready

安全可靠

- 資料安全
- 權限管理
- 系統穩定性
- 法規遵循

HYDRA OS® | 雍原 OS® ROADMAP



OUR VISION | 我們的願景

To become one of the world's leading AI-enabled industrial process solutions companies by integrating decades of engineering expertise with intelligent digital technologies.

結合近五十年的工程與產業經驗，運用人工智慧技術，成為全球領先的智慧化工業製程解決方案企業。



OUR MISSION | 我們的使命

Leverage AI to empower our people, develop our suppliers, optimize our operations, and deliver superior value to our customers worldwide.

運用人工智慧賦能團隊、發展供應商、優化營運，為全球客戶創造卓越價值。



HYDRA OS® | 雍原 OS® is not a software product.

It is HYDRA's long-term commitment to continuously improving how we serve our customers, develop our suppliers, preserve engineering knowledge, and apply artificial intelligence to create better industrial solutions.

HYDRA OS® | 雍原 OS® 並非一套對外銷售的軟體，而是雍原長期運用人工智慧提升客戶服務、全球採購、工程技術、供應鏈管理及企業知識傳承的重要核心平台。



Industrial Process Solutions
工業製程解決方案



AI-Powered Operations
AI 智慧營運



Global Sourcing Excellence
全球採購卓越



Quality · Reliability · Integrity
品質 · 可靠 · 誠信



Partnership for Success
合作共贏



HYDRA.com.tw



info@HYDRA.com.tw



+886-2-2758-5298